
 

Úvodní konference ke Strategii rozvoje Libereckého kraje 2021+ 

Zápis  
 

Termín konání:   19. listopadu 2018, 14-17 hodin 

Místo konání: Krajský úřad Libereckého kraje – multimediální sál, 3. patro 

 

 

Hlavním cílem úvodní konference bylo seznámit přihlášené členy pracovních skupin s organizací a 

průběhem tvorby dokumentu Strategie rozvoje Libereckého kraje 2021+, připomenout záměr 

zpracování dokumentu, důvod vzniku pracovních skupin a způsob práce ve skupinách. Dále byl 

představen realizační tým a zastřešující představitelé Libereckého kraje a z Krajského úřadu 

Libereckého kraje. V rámci konference měli účastníci z různých pracovních skupin také možnost 

seznámit se mezi sebou a s facilitátorem (moderátorem), který bude celým projektem účastníky 

provázet. 

Na konferenci se dostavilo celkem 185 účastníků, kteří při registraci obdrželi identifikační kartu, 

podkladové informační materiály a drobné dárky jako poděkování za spoluúčast na tvorbě 

dokumentu. 

Konferenci zahájila a moderovala Helena Suková ze společnosti Everesta. Úvodní slovo pronesl 

Martin Půta, hejtman Libereckého kraje a následně účastníky přivítala také Radka Loučková 

Kotasová, členka rady kraje pověřená řízením rezortu hospodářského a regionálního rozvoje, 

evropských projektů a územního plánování. Za krajský úřad se účastnil Michael Otta, vedoucí odboru 

regionálního rozvoje a evropských projektů, a dále pak realizační tým z oddělení rozvojových 

koncepcí v následujícím složení: Ivana Pecháčková, Lukáš Chmel a Zuzana Šiftová. 

Následovaly prezentace jednotlivých přednášejících v tomto pořadí: 

1. Michael Otta: Co se bude dít po roce 2020 na evropské, národní a krajské úrovni 

2. Ivana Pecháčková: Proč zpracováváme Strategii rozvoje Libereckého kraje 2021+? 

3. Lukáš Chmel: Proč vznikly pracovní skupiny a co budou řešit? 

4. Helena Suková: Jak budeme pracovat ve skupinách? 

5. Ivana Pecháčková: Kde najdeme všechny informace a kontakty? 

 

Všechny prezentace jsou k dispozici na webových stránkách www.kraj-lbc.cz/srlk. 

 

Prostor na dotazy a diskuzi byl účastníkům umožněn jak po každé z jednotlivých prezentací, tak na 

samém konci konference, žádná oficiální připomínka či dotaz ale nezazněla. 
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